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 رونمایی از 
نسخه جدید شبکه شاد

 یارانه به جیب 
پولدارها می رود

خبر خبر
آخرین برنامه مجلس برای افزایش 

قیمت بنزین از زبان یک نماینده
اجتماعی  کمیسیون  رئیس  نایب 
مجلس هرگونه افزایش قیمت بنزین را بر 
خلاف مصوبه مجلس دانست و تصریح کرد: 

تا پایان سال افزایش قیمت ممنوع است.
اول  نایب  کارنامی  بابایی  علی 
شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون 
اسلامی درباره واگذاری شرکت هفت تپه 
به وزارت اقتصاد اظهار داشت: مدتی است 
که این موضوع در محاکم قضایی مطرح 
است و بر اساس اخباری که داریم، حکم 
اعاده شرکت هفت تپه به وزارت اقتصاد در 

قوه قضاییه نهایی شده است. 
نگرانی هایی  به  توجه  با  افزد:  وی 
برای کارگران،  که وجود داشت و مسئله 
مجلس  نمایندگان  شرکت،  سهامداران 
همه  بود،  مهم  تپه،  هفت  شهر  اهالی  و 
نگران بودند و این کار انجام شد. بناست 
این کارخانه و سهام آن به وزارت اقتصاد 
بازگردد اما اینکه قطعی برمی گردد یا نه را 
باید منتظر بود تا نتیجه آن را در یک یا دو 

هفته آینده ببینیم. 
مالکیت  تکلیف  اینکه  درباره  وی 
صاحب شرکت هفت تپه چه می شود، اظهار 
توسط  تکلیف اش  ندارد؛  تکلیفی  داشت: 
پرداخت  پولش  است،  مشخص  قانون 
می شود و می رود. البته پولی هم پرداخت 
نکرده است، یعنی نسبت به ارزش سهام 
میلیارد  هزار   ۹ یا   ۸ بالای  که  کارخانه 
پرداخت  عددی  می شود،  برآورد  تومان 
نکرده است. ۴.۵۰ میلیارد تومان پرداخت 
کرده که به صورت علی الحساب داده است. 
مثلا جنسی را از بازار بخرید و بعد بگویید 

که بعداً پول آن را می دهید. 
از  انتقاد  با  ساری  مردم  نماینده 
دولتی  کارخانه های  سهام  واگذاری  شیوه 
و نادرست دانستن آن، گفت: اگر سیاست 
همگن و حمایتی برای همه آن ها در کشور 
باشد، درست است. بحث خصوصی سازی را 
بسیاری از کشورها در دنیا شروع کرده اند 
اما بخش دولتی را به شکل رایگان به بخش 
فعالیت  و  کار  گفتند  و  دادند  خصوصی 
کنید و از محل سودی که ایجاد می شود، 
دولت  بدهی  سال   ۱۰ تا   ۵ اقساط  در 
واگذاری  از  شکل  این  کنید.  پرداخت  را 
درست است اما اینجا تبعیض و رانت وجود 
واگذار  نباید  را که  اینجا کارخانه ای  دارد. 
باید  کارخانه ای  اما  می کنند  واگذار  شود، 
واگذار شود را ده ها برابر، قیمت می گذارند 

تا واگذار نشود. 
وی همچنین درباره احتمال افزایش 
قیمت بنزین بیان داشت: مصوبه مجلس 
تحت  که  دارد  صراحت  اسلامی  شورای 
هیچ عنوان هیچ اقلام استراتژیکی در سال 
تا  وجه  هیچ  به  گران شود؛  نباید   ۱۴۰۰
پایان سال هیچ نگرانی نباید در این زمینه 

داشته باشیم چراکه این قانون است.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند خبر داد:

اجرای طرح مدرسه 
سبز پسماند در 
مدارس منتخب 

مناطق 22 گانه تهران

مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
پایلوت  طرح  اجرای  از  پسماند 
منتخب  مدرسه   22 در  سبز  مدارس 

داد. خبر  تهران 
مدیرعامل  علیپور  صدرالدین 
این  اعلام  با  پسماند  مدیریت  سازمان 
موجود  های  چالش  رفع  گفت:  خبر 
سطح  ارتقاء  نیازمند  پسماند  حوزه  در 
هدفمن  مشارکت  اجتماعی،  اعتماد 
مخاطب  های  گروه  تمام  منسجم  و 
و  مسائل  با  ها  آن  نمودن  درگیر  و 

چالش هی موجود است.
علیپور اضافه کرد: در همین راستا 
مدیریت  سازمان  فرهنگی  معاونت 
طرح  گذشته  سال  دو  در  پسماند 
آموزش های  برای  را  کاپ  همیاران 
شهروندی به صورت مستمر اجرا کرده و 
با تهیه و ابلاغ دستورالعمل های آموزشی 
و اجرایی لازم، نسبت به جذب و معرفی 
عنوان  به  مختلف  اقشار  نمایندگان 

همیاران کاپ اقدام نموده است.
مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
آغاز  با  زمان  هم  داد:  توضیح  پسماند 
آموزان  دانش   ،۱۴۰۰ تحصیلی  سال 
نیز در گروه همیاران طرح کاپ)کاهش 
فراگیری  تا ضمن  گرفتند  قرار  پسماند( 
مدیریت  مروج  پسماند،  حوزه  مفاهیم 
خود  خانواده های  در  نیز  پسماند  بهینه 

باشند.
همین  به  توجه  با  کرد:  اضافه  وی 
سبز  مدرسه  دستورالعمل  موضوع، 
صورت  در  تا  شده  تهیه  پسماندی 
همکاری  با  و  آموزشی  مراکز  بازگشایی 
مناطق 22گانه، در مدارس ابتدایی سطح 

منطقه به صورت پایلوت اجرا شود.

وزیر ارتباطات: مردم باید همراهی کنند

تولید گوشی داخلی باکیفیت شدنی است 

آیا امسال آنفلوانزا شایع می شود؛

کرونا چه زمانی از ایران می رود

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه هم 
اکنون از موبایل ایرانی استفاده می کند که ظرفیت های 
مناسبی نیز دارد، گفت که موبایل ایرانی تولید داخل 
بوده، در ساخت آن از ظرفیت جوانان استفاده می شود، 
جامعه  و  مردم  در  شد،  خواهد  اشتغال زایی  موجب 
خودباوری ایجاد می کند و نسبت به گوشی های خارجی 

ارزان تر است.
اشکال  به  طی سال های گذشته، گوشی هایی که 
موجود  بازار  در  بودند،  شده  تولید  داخل  در  مختلف 
بود اما موضوع تولید گوشی ایرانی چندی پیش باز هم 
بود که موضوع  نیمه های سال ۱۳۹۸  از  و  مطرح شد 
از  یکی  به  هم  باز  ایرانی،  جدید  گوشی های  تولید 
هم  آن  کرد؛  پیدا  راه  اطلاعات  فناوری  حوزه  مباحث 
تولید یک گوشی که ایرادهای مدل های قبلی را برطرف 

کرده باشد و بتواند با نسخه های خارجی رقابت کند.
پیش از این تنها یک شرکت به عنوان تولیدکننده 
محدود گوشی شناخته می شد؛ تولیدکننده ای که البته 
مونتاژ  بیش تر  حوزه،  این  کارشناسان  از  برخی  به زعم 
بخواهند  این که  تا  بوده  وارداتی گوشی  کننده قطعات 
صفر تا صد گوشی را در داخل کشور تولید کند. پس از 
ٖآن محمدجواد آذری جهرمی -وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات دولت دوازدهم- چند برند تولیدکننده گوشی 
داخلی را اعلام کرد. اوایل سال جاری هم خبر تولید ۱۴ 
میلیون دستگاه گوشی همراه هوشمند و تبلت تا پایان 
دوره ۵ ساله اجرای طرح حمایت از توسعه زیست بوم 

همراه، توسعه بازار و فناوری تولید گوشی های هوشمند 
داخلی، منتشر شد.

وزیر ارتباطات: از موبایل تولید داخل استفاده می کنم
این بار هم وزیر جدید ارتباطات و فناوری اطلاعات 
حرف از تولید گوشی داخلی را به میان کشیده است. 
عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات دولت سیزدهم که کمتر 
از یک ماه است بر مسند وزارت نشسته، به خبرگزاری 
ایرانی  موبایل  از  اکنون  هم  که  است  گفته  ملت  خانه 
دارد  نیز  مناسبی  ظرفیت های  که  می کند  استفاده 
همتایان  با  رقابت  توان  داخلی  همراه  گوشی های  و 

خارجی خود را دارند.
تولید  برای  متبوعش  وزارتخانه  برنامه  درباره  او 
ایرانی، گفت: در حال حاضر سالانه حدود ۱۰  موبایل 
که  می شود  ایران  وارد  همراه  گوشی  میلیون   ۱۵ تا 
دارد.  ارزبری  دلار  میلیارد   ۵ تا   ۳ حدود  واردات  این 
ظرفیت های خوبی برای تولید موبایل در کشور وجود 
مردم  و  گیرد  شکل  کشور  در  آن  بازار  باید  اما  دارد 
است  ممکن  البته  کنند،  اطمینان  موبایل ها  این  به 
توجه  نکته  این  به  باید  اما  باشد  نواقصی وجود داشته 
کرد که موبایل ایرانی تولید داخل بوده، در ساخت آن 

از ظرفیت جوانان استفاده می شود، موجب اشتغال زایی 
خواهد شد، در مردم و جامعه خودباوری ایجاد می کند 

و نسبت به گوشی های خارجی ارزان تر است.
تولید گوشی  همراه، برنامه ریزی منجسم، عزم 

عمومی و باور ملی می خواهد
اینکه  بیان  با   اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
تولید گوشی های همراه متنوع به برنامه ریزی منجسم، 
عزم عمومی و باور ملی نیاز دارد، ادامه داد: ما در تلاش 
نیاز کشور به گوشی  از  قابل توجهی  تا بخش  هستیم 
نیز  مردم  اما  شود  تامین  بومی  تولید  طریق  از  همراه 
باید همراهی کنند زیرا حتی اگر محصولات باکیفیت 
اتفاق مثبتی  اما مردم همراهی نکنند،  نیز تولید شود 
این  به  پاسخ  در  زارع پور  نمی افتد.  زمینه  این  در 
با  رقابت  توان  داخلی  همراه  گوشی های  آیا  که  سوال 
همتایان خارجی خود را دارند؟ توضیح داد: بله؛ حتی 
در  تولید  عرصه  در  اکنون  که  ایرانی  سرمایه گذارانی 
سایر کشورها فعال هستند، آمادگی دارند که ظرفیت 
خود را برای تولید گوشی همراه در ایران به کار بگیرند.
وی با بیان اینکه تولید انواع گوشی های همراه با 
و  گیرد  شکل  ملی  باور  باید  اما  است  شدنی  کیفیت، 
است  تصریح کرد: گاهی ممکن  کنند،  نیز صبر  مردم 
برخی گوشی ها یکی از توانایی های گوشی های خارجی 
است  تولید  کار  ابتدای  است  طبیعی  باشد،  نداشته  را 
باید مردم همراهی کنند، تا روزی که بتوان صادرکننده 

گوشی همراه بود.

به  پاسخ  در  دانشوری،  مسیح  بیمارستان  عفونی  بخش  رئیس 
بندد،  می  بر  رخت  کشورمان  از  زمانی  چه  کرونا  بیماری  که  سئوال  این 

توضیحاتی ارائه داد.
پیام طبرسی، در خصوص اینکه چه زمانی می توانیم به زندگی عادی 
بازگردیم، گفت: اگر ۷۵ تا ۸۰ درصد جمعیت کشورمان واکسینه شوند، 

می توان به زندگی عادی بازگشت.
انتظار داشت بیماری کرونا در کوتاه  اینکه نمی توان  بر  با تاکید  وی 
مدت صفر شود، تصریح کرد: بایستی منتظر بمانیم و ببینیم که چه زمانی 
واکسیناسیون جمعیت هدف به پایان می رسد و آن وقت در مورد شرایط 

بازگشت به زندگی عادی صحبت کرد.
می شود  گفته  اینکه  خصوص  در  عفونی  بیماری های  متخصص  این 
دانش آموزان می بایست یک دوز واکسن کرونا بزنند یا 2 دوز، گفت: وزارت 

بهداشت در این خصوص باید اعلام نظر کند.
طبرسی در رابطه با تزریق دوز یادآوری واکسن کرونا، افزود: تا زمانی 
مورد  این  در  نباید  اند،  نشده  واکسینه  کامل  طور  به  هدف  جمعیت  که 

حساسیت به خرج داد.
رئیس بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری، در ارتباط با اهمیت 
تزریق واکسن آنفلوانزا در سال جاری، گفت: سال گذشته با توجه به رعایت 
پروتکل ها و محدودیت های سختگیرانه، خوشبختانه بیماری آنفلوانزا شیوع 
پیدا نکرد. اما، امسال شرایط تغییر کرده و مردم کمتر از ماسک استفاده 
می کنند و رعایت پروتکل ها آن طور که باید و شاید دیده نمی شود و در 

نتیجه احتمال شیوع آنفلوانزا در پاییز و زمستان امسال وجود دارد.
وی ادامه داد: بنابر این، لازم است که گروه های پرخطر و همچنین 

کادر بهداشت و درمان، واکسن آنفلوانزا بزنند.

طبرسی در پاسخ به این سوال که کدام نوع از واکسن های موجود در 
کشور از ایمنی بالایی برخوردارند، گفت: همه واکسن هایی که تأیید شده 
اند، ایمنی ایجاد می کنند و این طور نیست که از یک نوع واکسن خاص 

نام ببریم.
اما و اگرهای واکسیناسیون کودکان

کرونا،  علیه  دانش آموزان  و  کودکان  واکسیناسیون  درباره  طبرسی 
گفت: طبق آنچه که وزارت بهداشت اعلام کرده، واکسیناسیون افراد ۱2 
تا ۱۸ سال آغاز شده است. ان شاءالله برای هفت سال به بالا هم از چین 

واکسن وارد می شود تا بتوان مدارس را بازگشایی کرد.
وی با بیان اینکه واکسن سینوفارم برای کودکان تزریق می شود، گفت: 
و  بوده  دز  یک  کودکان  سینوفارم  واکسن  که  شده  اعلام  مطالعات  طبق 
قرار است یک دز واکسن  بزرگسالان متفاوت است. کودکان  با سینوفارم 
تزریق کنند. پاستور هم هنوز تولید و وارداتش به میزان مورد نیاز انجام 
نشده و اکنون عمدتا سینوفارم وارد شده است. البته پاسخ به این موضوع 
که واکسن کودکان یک دز یا دو دز است، هنوز دقیق نیست و  باید صبر 

کنیم تا ببینیم سیاست وزارت بهداشت چیست و اعلام شود.
چه کسانی واکسن آنفلوآنزا تزریق کنند؟

طبرسی درباره تزرق واکسن آنفلوآنزا، گفت: از آنجایی که سال گذشته 
آنفلوآنزا  بود، خوشبختانه  بالایی  رعایت نکات بهداشتی در دنیا در سطح 
به حالت همه ساله و موج نرسید، اما امسال با توجه به رفع محدودیت ها 
افزایش مسافرت های بین کشوری و کاهش یا عدم استفاده  در کل دنیا، 
همین  بر  است.  زیاد  سرما  فصل  در  آنفلوآنزا  شیوع  احتمال  ماسک،  از 
از فشار خون،  اعم  بیماری های های ریسک دارند  افرادی که  اساس حتما 
بالا حتما دقت  و... و همچنین سنین  بیماری های قلبی و عروقی، دیابت 

مهر  اول  از  فکر می کنم  کنند.  تزریق  زودتر  را  آنفلوآنزا  واکسن  کنند که 
واکسن آنفلوآنزا توزیع شود و افراد پرخطر آن را تزریق کنند.

واکسن  همزمان  تزریق  که  کردند  اعلام  کشورها  برخی  گفت:  وی 
آنفلوآنزا و کرونا مشکلی ندارد، با این حال سازمان جهانی بهداشت اعلام 

کرده که بین تزریق آن ها دو هفته فاصله باشد.
شرایط واکسیناسیون زنان باردار و شیرده علیه کرونا

وی درباره تزریق واکسن کرونا برای زنان باردار، گفت: تزریق واکسن 
کرونا برای زنان باردار، بعد از سه ماهگی توصیه می شود و در ایران فعلا 
برایشان توصیه شده است. در دنیا واکسن های دیگری  واکسن سینوفارم 
هم برای زنان باردار توصیه شده، اما از انجایی در ایران سینوفارم موجود 
است، بعد از سه ماهگی می توانند سینوفارم را تزریق کنند. در عین حال 

زنان شیرده هم می توانند واکسن تزریق کنند.
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روزنامه صبح ایران

برقراری قرنطینه هوشمند
فقط بیمارستان  های تهران را نبینید، 

اوضاع بسیار خراب است

وزیر بهداشت خواستار شد:

رییس اتحادیه نمایشگاه داران خودروی اصفهان اظهار 
تا ۱۰  بین ۵  ایرانی  و  داشت: قیمت خودروهای خارجی 
درصد کاهش داشته است. برای مثال خودروی پژو 2۰۷ 
دنده ای پارانوما که قبل از این مدت ۳۵۵ میلیون تومان 
تجربه  را  قیمت  تومان کاهش  میلیون  قیمت داشت، ۳۵ 

کرده و به ۳2۰ میلیون تومان رسیده است.
حمیدرضا قندی در مورد آخرین وضعیت بازار خودرو 
اظهار کرد: حدود ۱۰ تا ۱۵ روز است که بازار به شدت در 
بوده است. دلیل  بوده، کاهش قیمت هم چشمگیر  رکود 
خودرو  واردات  مورد  در  مجلس  مصوبه  هم  موضوع  این 
درصد   ۱۰ تا   ۵ بین  ایرانی  و  خارجی  خودروهای  قیمت  مدت  این  در  افزود:  وی  است. 
این مدت  از  پارانوما که قبل  برای مثال خودروی پژو 2۰۷ دنده ای  کاهش داشته است. 
۳۵۵ میلیون تومان قیمت داشت، ۳۵ میلیون تومان کاهش قیمت را تجربه کرده و به ۳2۰ 
میلیون تومان رسیده است. وی افزود: از طرف دیگر به علت شیوع موج قبلی کرونا سفرها 
هم کاهش داشت که این موضوع هم تاثیرگذار بود. مصرف کننده واقعی در بازار نیست و 
اگر خرید و فروشی شود به صورت استثنا است. کاهش تقاضا در مدت زمان ۱۰ تا ۱۵ روز 

گذشته حدود ۵۰ درصد بوده است. 
بازار تصریح کرد:  بر  احتمالی خودرو  واردات  تاثیر  به سوالی در مورد  پاسخ  وی در 
اگر شورای نگهبان و مجمع تشخیص مصلحت نظام موضوع واردات خودرو را تایید کند، 
صادرکنندگان نیز بتوانند کالا صادر کنند تا بتوانند در قبال آن خودرو وارد کنند، قطعا 

قیمت خودرو بین ۳۰ تا ۴۰ درصد با کاهش قیمت مواجه خواهد شد. 

راستای  در  مرکزی  بانک  نوین  فناوری های  معاونت 
مقابله با قمار، بخشنامه ای به بانک ها ابلاغ کرده است که 
در  و  واریزی  تراکنش  فقط 2۰  روزانه  فرد  هر  آن  پی  در 
نهایت در طول ماه تا ۸۰ تراکنش واریزی می تواند داشته 
باشد.  بانک مرکزی به بیان اقدامات خود برای مقابله با قمار 
و شرط بندی سایبری پرداخت. در کنار سه الگوی اصلی 
اقدامات بانک مرکزی مبنی بر رصد و شناسایی هوشمند 
مجاری قمار، مشارکت با قوه قضائیه و پلیس فتا، اقدامات 
با قمار  برای مقابله  تنبیهی که  و  آگاهی رسانی، تشویقی 
صورت می گیرد.  مهران محرمیان - معاون فناوری های نوین 
بانک مرکزی - امروز در نشستی خبری ضمن تشریح مجموعه اقدامات بانک مرکزی برای 
مقابله با قمار، اعلام کرد که بخشنامه ای برای اعمال محدودیت در تراکنش های واریزی به 
بانک ها ابلاغ شده است و در پی آن هر فرد با کد ملی خود روزانه فقط 2۰ تراکنش و ماهانه 
۸۰ تراکنش واریزی می تواند داشته باشد.  وی افزود: این بخشنامه به بانک ها ابلاغ شده که 
هنوز از سوی آن ها اجرا نشده است و در ماه های آینده اجرا خواهد شد. محرمیان تاکید کرد: 
الزام هر کد ملی به انجام 2۰ تراکنش واریزی در روز، موجب می شود افراد با داشتن چند 
کارت بانکی هم نتوانند بیشتر از این محدود تراکنش واریزی انجام دهند.  بر این اساس، هر 
فرد نهایتا مجاز به انجام ۸۰ تراکنش در طول یک ماه است، لذا این تراکنش ها ممکن است 
طی چهار روز و در هر روز 2۰ تراکنش انجام و سقف فرد پر شود یا ممکن است طی روزهای 
بیشتر و تعداد تراکنش کمتر انجام شود. در نهایت محدودیت برای سقف روزانه و سقف ماهانه 

لحاظ می شودکه نباید به ترتیب بیش از 2۰ و ۸۰ شود. 

 مصرف کننده واقعی 
در بازار وجود ندارد

محدودیت در 
تراکنش های واریز

سونامی در بازار اجاره مسکن!
جاره بها همپای افزایش قیمت مسکن رشد خواهد کرد؛
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هر فرد ماهانه ۸۰ تراکنش؛ریزش ۵۰ درصدی تقاضای خودرو در ۱۵ روز اخیر؛
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